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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 142 (Alm. del), som Folketingets Udvalg for Ud-

lændinge- og Integrationspolitik har stillet til justitsministeren den 22. december 2011. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).

Morten Bødskov

/Niels Henrik Larsen

Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik 2011-12
UUI alm. del , endeligt svar på spørgsmål 142
Offentligt
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Spørgsmål nr. 142 fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integrationspolitik 
(Alm.del.):

Spørgsmål 142
”I forlængelse af UUI alm. del – spørgsmål 115 bedes ministeren indhente oplysninger om, 
hvorfor den tidligere VK-regering ikke havde forudset, at indførelsen af pointsystemet for per-
manent ophold ville medføre længere sagsbehandlingstider. Blev der ikke foretaget en vurde-
ring af, hvilke konsekvenser pointsystemet ville få for sagsbehandlingstiderne?”

Svar:
Det tilkommer ikke mig at søge at svare på, hvad den tidligere regering måtte have gjort sig af 
overvejelser i forhold til indførelsen af pointsystemet for sager om tidsubegrænset opholdstilla-
delse og de mulige konsekvenser heraf for sagsbehandlingstiderne. 

Der kan dog henvises til bemærkningerne til lovforslag nr. L 188 af 26. marts 2010 (afsnit 11, 
side 55f), hvor de økonomiske og administrative konsekvenser af blandt andet indførelse af 
pointsystemet er beskrevet.


